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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 9. august 2021, kl. Kl. 17.00 – 20.00 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Michael Gaunø, Anne Sophie Valbjørn, Katrine Rytter, Christina Hoe Larsen, Frank Thin-
gaard, Annette Skræp, Tine Rytter, Dina Thunberg, Thomas Sørensen, Marianne Uhrenholt, 
Ann Christina Raunsbæk 

Afbud Elevrepræsentanter er endnu ikke valgt  

Stine Almskov, Anne Skipper. 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

• Dagsordenen er godkendt. 

 

2. Udvidede frihedsgrader (60 min) 

Regeringen besluttede kort inden sommerferien, at der i dette skoleår skulle være udvidede fri-

hedsgrader i skolen. Mulighederne har nu været igennem skoleudvalget og det er besluttet, at det 

er de enkelte skolebestyrelser, som kan beslutte om der i dette skoleår, skal udarbejdes elevpla-

ner. Endvidere kan bestyrelsen beslutte om der skal konverteres mere af den understøttede un-

dervisning til to-lærertimer. Desuden kan bestyrelsen beslutte at fravige kravet om fuld kompeten-

cedækning. Vi skal have besluttet, hvad vi ønsker her på skolen.  

• Elevplaner 

o Det besluttes, at vi reviderer tilgangen til udarbejdelse af elevplaner, således 

at vi ikke længere er forpligtet til at lave de faglige punktnedslag, men der-

imod arbejder med større frihedsgrader omkring feed backen til elever og for-

ældre.  

• Kortere skoledage 

o Forældrerepræsentanterne anbefaler at skoledagen forkortes yderligere, hvil-

ket vil sige ud over den forkortelse, der allerede er lavet med §16b.  

o I indskolingen vil det ikke betyde en mertildeling af timer til holddeling, da der 

allerede er lagt de pædagogressourcer i indskolingen, der skal være.  

o På 3. årgang er det ikke umiddelbart muligt at lave en yderligere forkortelse.  

o Ændringen kan give udfordring med bustider for de elever, der benytter skole-

bus. Bustiderne kan ikke ændres i dette skoleår. Skolen kan evt. lave en løs-

ning for de elever, så de kan vente på skolen. 
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3. Høring til Forslag om ændringer på to-sprogsområdet. (Bilag vedhæftet) (20 min) 

Skoleudvalget har sendt forslag til ændringer på to-sprogsområdet til høring. Vi skal beslutte, hvor-

vidt vi ønsker at sende høringssvar. 

• Skolebestyrelsen ønsker at sende et høringssvar, der berører nogle lavpraktiske 

forhold som fx transportforhold til og fra kompetenceskolerne for nytilkomne basis-

elever.  

 

4. Spisning (30 min) 

 

5. Samarbejdet mellem skole og forældreråd (30 min) 

Vi aftalte at starte skoleåret med at sætte fokus på samarbejdet mellem forældreråd og skole såle-

des, at punktet er behandlet inden klasserne har valg til forældreråd.  Herunder opdateres foræl-

drerådshåndbogen.  

• Punktet udskydes til kommende skolebestyrelsesmøde. 

 

6. Nyt fra… (20 min) 

• Ledelsen 

o Planlægningen af skoleåret har som altid fyldt de seneste måneder samt per-
sonale, der er rejst og nyt personale, der er tiltrådt.  

o Café Hønen vender tilbage til den oprindelige model for salg hhv. ved Hønen 
og i indskolingen.  

• DUS-ledelsen 

o Vi ansætter 3 PMF’er i DUS 1 for at styrke DUS.  

• Elevråd 

• Formand 

o Debatten med Skoleforvaltningen om besparelser på specialområdet kører 
fortsat. Skoleforvaltningen opfattes som lydhøre i samarbejdet.  

 

 

7. Punkt til orientering til øvrige forældre (10 min) 

Vi udvælger et emne og aftaler form for orientering.   

• Udvidede frihedsgrader er dette mødes udvalgte punkt.  

 

8. Evt. (5 min) 

 

 


